
 

 

Kommunfullmäktige 2024-03-27 

Fråga till Kommunstyrelsens ordförande 

 

I ”Planprogram Sollebrunns tätort” som antogs av Kommunfullmäktige 2021 står det: 
”Sedan slutet av 1960-talet råder enskilt huvudmannaskap för allmän plats i Sollebrunn. Alingsås kommun 
äger till största delen marken, men gator och andra hårdgjorda ytor sköts av Sollebrunns vägförening.  
Enligt dagens plan- och bygglag är huvudregeln att det ska vara kommunalt huvudmannaskap för allmän 
plats om det inte finns särskilda skäl. 
En arbetsgrupp som tittat på denna fråga under arbetet med planprogrammet bedömer att det inte längre 
finns någon anledning till enskilt huvudmannaskap i Sollebrunn, och föreslår därför att kommunen övertar 
huvudmannaskapet. Vägföreningens ordförande ser positivt på förslaget.”  
 
Eftersom huvudmannaskapet regleras genom detaljplan behöver ny detaljplan tas fram. Jag har i 
Kommunstyrelsen yrkat att detta ska tas med i kommunens Planprioritering men de andra partierna 
har röstat emot och vill alltså inte följa det som de själva ställde sig bakom när Planprogrammet 
antogs.  
 
Fastighetsägarna i Sollebrunn betalar varje år en avgift till vägföreningen. Moderaterna gick före valet 
ut och utlovade kommunalt övertagande av vägnätet i Sollebrunn och att fastighetsägarna därigenom 
skulle slippa avgiften till vägföreningen. Liberalerna utlovade samma sak. 
 
På Bjärketräffen i februari i år, där Kommunstyrelsens ordförande deltog, ställdes en fråga gällande 
detta. Förvaltningschefen för Samhällsbyggnadsförvaltningen svarade då att det finns ett uppdrag från 
politiken att se över rådigheten för gatorna i Sollebrunn.  
 
Min fråga till Kommunstyrelsens ordförande är: 

• Vad innebär uppdraget från politiken att se över rådigheten för gatorna i Sollebrunn och 
innebär uppdraget att fastighetsägarna i Sollebrunn framöver, som utlovat, slipper betala 
avgiften till vägföreningen? 

 

/Heidi Hankanen Ängberg, C 


